
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 11 – 2014 
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2014-11-29 § 91 – 103

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 10.30
Plats Torp, Apelvägen 7
Närvarande: Kalle Engström, Janne Flodin, Thomas Thunberg, Maria Carlsbogård, Tomas Cassanelli 

(delvis)

Ansvarig
§ 91 Öppnande

§ 92 Dagordning

§ 93 Föregående
        Protokoll

Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 94 Ekonomi Genomgång av aktuell status av ekonomin. Fortsatt bistert.

Påminnelser har gått ut till samtliga ungdomslag om 
medlemsavgiften. Trots flera påstötningar så har en del 
medlemsavgifter inte kommit in. Även en del medlemmar som valt 
att köpa sig fria från att köpa lotter har inte betalat. Styrelsen 
beslutade att skicka inbetalningskort till berörda medlemmar. 

Diskussioner pågår med banken om att reducera 
amorteringstakten på föreningens lån. Maria kontaktar banken v50 
för fortsatta diskussioner.

Kalle kontaktar Hermansby och färdigställer de ekonomiska 
diskussionerna kring vårt samarbete 2014.

Maria tar fram kostnaden för möjlighet till kortbetalning i kiosken.

Styrelsen undersöker möjligheten att minska tryckkostnaderna för 
RUF-info. Kan RUF-info kombineras med matchprogram på 
våren? 

Janne

Annika / 
Maria

Kalle

Maria

Maria / 
Janne

§ 95 Sponsring Styrelsen beslutade att herr och damlaget skall arbeta med att 
ordna sponsring till matchprogram och tröjor. 25 000kr herrarna, 
7 000 kr damerna.

Diskussion om Företagarförening i Romelanda – Kan RUF ta 
initiativ? – Två träffar/år, föreningsinfo, företagarinfo, annan info.
Samarbete mellan föreningar och/eller företag.  

Maria/
Kalle

§ 96 Fotboll Korrigering av information från föregående protokoll: Klart med att 
Oscar och Figge fortsätter som tränare för herrlaget. Oscar 2015-
2016 och Figge 2015. 

Inget herrjuniorlag 2015.

Kalle

Kalle



Fotbollssektionen startar upp arbete med att uppdatera 
fotbollssektionens policydokument.

3-sammandrag för P08, F08 på Romevi 2015. Janne kontrollerar 
med förbundet och bestämmer datum.

Janne kontaktar Oskar för att få exempel på CUP-organisation. 
Skickas ut till styrelsen.

Maria / 
Janne

Janne

Janne

§ 97 Kansli info Janne undersöker kostnad för ny alternativt begagnad 
gräsklippare till entreprenaden i Diseröd.

Aktuella aktiviteter de närmaste 2 månaderna:
- Ta fram pris gräsklippare
- Information om CUP-organisation från Oskar
- Boka datum för 3-sammandrag
- Säga upp avtal med Canon
- Nytt avtal med Umbro/Intersport
- Förändrat avtal med banken.
- Avtal med Vägföreningen ang. gräsklippning i Diseröd
- Ungdomslagen skall anmälas till seriespel.

Janne

§ 98 Höstmöte Höstmöte genomfart 20/11 19:00, se separat protokoll

§ 99 Föreningens 
organisation/
Föreningsutveckling

Diskussion om föreningens organisation/föreningsutveckling.
Hur organiserar vi oss bäst? Hur förankrar vi föreningen hos alla 
medlemmar - Föräldramöten m.m. 
Thomas tar fram ett förslag på förändrad organisation för 
föreningens olika arbetsgrupper till nästa styrelsemöte.

Styrelsen beslutade att skicka in en ansökan gällande 
Föreningslyftet 2015. Ansökan handlar om att få bidrag i form av 
lönekostnader för en föreningsutvecklare. Styrelsen avser att i så 
fall ge Jan Flodin ett sådant uppdrag.

Thomas

Kalle/
Janne

§ 100 Övriga frågor Finns brister på motionsslingan som är kommunens ansvar. Janne 
kontaktar kommunen. Besiktning fortfarande inte utförd. 
Föreningen har fått klagomål på att slingan är ojämn. Janne 
meddelar kommunen detta.

Möte med kommunens ansvariga för dagbarnverksamheten 
genomfört den 11/11. Positiv respons. Väntar på uppdaterad 
information från kommunen.

Arbete kring avtalet med Canon pågår, väntar på svar från Canon 
om kostnad för friköp av skrivaren.

Avtalet med Umbro går ut vid årsskiftet. Arbete pågår kring 
framtida avtalspartner. Maria ber Intersport ta fram ett 
avtalsförslag.

Maria skriver ut diplom för sponsring av konstgräsplanen för 
utdelning innan jul till berörda sponsorer.

Janne

Janne/
Kalle

Thomas

Maria

Maria



Diskussion om ev. samarbete med Lysegårdens GK. 
Diskussionen fortsätter på kommande möten
Kan vi erbjuda tjänster till Romelandaborna, gödsling, 
gräsklippning? Funderingarna får fortsätta på kommande möten

Kalle kontaktar arbetsförmedlingen inför 2015. Kalle
§ 101 Planering 2015 Huvudstyrelsemöten – måndagar kl 18.30;

12/1, 2/2, 2/3, 13/4, 4/5, 1/6, (6/7) 
Årsmöte                  Torsdag 19/3
Arbetsdag                Lördag 11/4 
RUF-dagen              Lördag 30/5 
Ledarträff/Kickoff     Lördag 28/3 

§ 102 Nästa möte Nästa möte lördag 12/1 klockan 18:30.
För fika ansvarar: Kalle

§ 103 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..

Kalle Engström Thomas Thunberg
Ordförande Sekreterare 


